

留学生保险购买指南

Guide to purchasing insurance

for international students

手机端

Mobile Terminal

1. 手机扫描二维码或浏览器访问留学保险网。

Scan the QR code or input www.lxbx.net into your browser.



2. 点击“支付保费”。

Click "Buy insurance".



3. 填写“证件号码”和“验证码”登录。

Fill in "passport number" and "verification code" to log in.



4. 请选择就读的学校以及保险方案，点击“保险缴费”。

Please select your college, confirm insurance package and click 'Buy insurance'.



5. 阅读《免责声明》等 5 项文件全部阅读并点击下一步。

Please read and click all the 5 titles above, and click to confirm the next.



6. 确认个人信息，选择保期并确认缴费金额。

Please confirm your information, select the duration of insurance and confirm the payment.

(1) 请填写手机号(如有)，点击确认核对个人信息，如果护照号码有误，可直接修改；如其他个人信息有误请联系电话：4008105119 进行修改。

If you have chinese mobile phone number, please fill in, at meantime click and confirm your personal information. If there is error in your passport number, you can change it directly. If there is any other error in your information, please contact the insurance company to modify it, contact number: 4008105119.

(2) 请选择保险期限，核对保险期间并确认交费金额，点击下一步。

Please select the duration of insurance, confirm duration and payment and click 'next'.

Student Insurance China

确认订单

可修改 Editable

请填写手机号邮箱为提供全程医疗管理服务使用
Please fill in your mobile phone number and
Email address in order to provide all around
medical service for you

确认以上个人信息
Click to confirm the info above

保险方案:

留学生800元方案 (2022)
已确认 Confirmed

保险期限 Duration of insurance:

6个月 12个月

请选择保险期限
Please select the duration of insurance

保险期间 Period of insurance:

2022-09-01至

800.00元 立即支付

7. 进行网上支付时，支付方式有微信。(其他方式请选择 PC 端支付)

During online payment, you can pay it online by WeChat. (Other payment ways provided by PC terminal.)



8. 支付成功后可以在“我的订单”中找到订单，点击“发送收据”或“下载收据”获取电子收据。

After successful completion of payment, you can find the order in "My Order", click "Send Receipt" or "Download Receipt" to obtain an electronic receipt.



【电子收据示例】

Example of Electronic Receipt

来华人员保险信息清单

List of insurance information for foreigner staying in China

一、被保险人信息 The Insured Information

姓名 Name	[REDACTED]	中文姓名 Chinese Name	[REDACTED]
证件号码 ID Number	[REDACTED]	性别 Gender	[REDACTED]
出生日期 Date of Birth	[REDACTED]	国籍 Nationality	[REDACTED]
学号 Student No.	[REDACTED]	电话 Mobile No.	[REDACTED]
所在学校 School	河海大学	邮箱 Email	[REDACTED]

二、保险期间 Insurance Period from 2022-09-01 00:00:00 to 2023-08-31 24:00:00

三、保险方案 Insurance Plan

留学生800元方案 (2022)

Plan 800 for International Students 2022

保障项目 Insurance Coverage	保险金额 Insurance Amount
身故+残疾保险责任 Liability for Death + Disability	RMB 100,000.00
意外伤害医疗保险责任 Medical Treatment for Accidental Injury	RMB 20,000.00
门诊医疗保险责任 Outpatient and Emergency Medical Insurance (日限额600元,免赔额650元,85%报销) (Daily limitation: 600 RMB, Deductible: 650 RMB, Coinsurance: 15%)	RMB 20,000.00
住院医疗保险责任 Hospitalization and Medical Insurance	RMB 400,000.00

四、已缴保费 Premiums Paid

捌佰元零整(RMB 800.00)

五、保险人审核结果 Insurer audit result

待保险人审核

保单号 Policy No.

六、特别说明 Notice

1. 凡8-69周岁、身体健康、能正常参加学校学习的各类来华外籍留学生及港、澳、台学生均可参加本保险。

International students in China with healthy condition, able to participate in study from 6 to 69 are eligible to this policy;

2. 请您登录www.lxbx.net查看及了解相关保险责任及免除责任。

Please check insurance liability and liability exemption on www.lxbx.net;

3. 保险咨询及报案电话: 400-810-5119

Hotline of insurance consulting and inform the claim: 400-810-5119;

4. 此清单可作为您来华人员综合保险的缴费凭证,承保状态以保险人审核结果为准。

This information list can be used as a certificate that the payment have already been made successfully. For insurance effective status, must be according to the Insurer audit result.

5. 此清单中的保险人为国任财产保险股份有限公司, 联华国际保险经纪(北京)有限公司为合作单位, 联华国际保险经纪(北京)有限公司对此清单信息有最终解释权。

The insurer in this information list refers to Guoren Property and Casualty Insurance Co.,LTD Beijing Branch, cooperating organization Unichina International Insurance Brokers (Beijing) Co.,Ltd. Unichina International Insurance Brokers (Beijing) Co.,Ltd reserves the final interpretation right of this list.

验真码: [REDACTED]

